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Miha Ješe

Nagovor župana 
Občine Škofja Loka
ob koncu leta 2017

Drage občanke in občani, spoštovani prisotni!

Sredi božično-novoletnih praznikov nas že vrsto let zbere in razvedri Mestni 
pihalni orkester Škofja Loka. Ob koncu leta je priložnost, da pregledamo opravlje-
no delo in se ozremo v prihodnost. Že osmič z našimi godbeniki in vsemi priso-
tnimi delim te slavnostne trenutke.

S ponosom lahko rečem, da smo tudi letos uspešno delali in veliko naredili. 
Ne bom omenjal vseh izvedenih projektov,  nekaj pa jih bom vseeno izpostavil: 

V jesen smo vstopili z novo urejenim Trgom pod gradom in otroškim igriščem, ki skupaj  

predstavljata atraktivno razgledno in vstopno točko v mestno središče,  

hkrati pa trg postaja osrednji mestni prireditveni prostor. (foto: Marjan Cerar)
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-  ureditev Trga pod gradom z otroškim igriščem Zamorc in s staro trto z Lenta,
-  nadgradnja lanskoletnega vpisa Škofjeloškega pasijona v nesnovno kulturno  
 dediščino UNESCA z Romualdovo potjo,
-  prvo številko Pasijonskega almanaha, mednarodne publikacije evropskih  
 pasijonskih mest, in odprtje stalne pasijonske zbirke v Loškem muzeju,
-  v Loškem muzeju sta bili odprti še stalni zbirki Ivana Groharja in muzej športa,
-  več kot 6 kilometrov asfaltiranih makadamskih cest na našem podeželju,
-  izjemno bogat celoletni kulturni, športni in turistični program. 1 

1 Avtor podnapisov pri fotografijah je Jernej Tavčar.

Jeseni so se najmlajši razveselili novega 

tematskega otroškega igrišča Zamorc. 

(foto: Marjan Cerar)

Na novem Trgu pod gradom ob graj-

skem obzidju smo tik pred Martinovim 

na posebni slovesnosti posadili sadiko 

potomke najstarejše žlahtne vinske trte 

– modre kavčine z mariborskega Lenta. 

S tem je Loka po stoletjih spet postalo 

vinorodno mesto. Trg pod gradom je 

zasijal v svoji končni podobi: vodnjaku 

(vodi) se je pridružila še trta (vino). Ob 

zasaditvi trte so nas obiskali naši prijate-

lji iz pobratenega Freisinga in močan 

diplomatski zbor. (hrani: arhiv Občine 

Škofja Loka)
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V okviru mednarodnega tematskega 

seminarja Digitalizacija nesnovne kul-

turne dediščine v Škofji Loki (19. okto-

ber 2017) je bila odprta sodobna inte-

raktivna tematska pot: Romualdova 

pot, ki predstavlja najsodobnejši način 

prezentacije in popularizacije pasijonske 

in zgodovinske dediščine Škofje Loke. 

(foto: Jernej Tavčar)

Na prekrasnem skritem in skrivnostnem 

senčnem vrtu Sokolskega doma so se čez 

poletje dogajale Bralnice.  

(foto: Katja Štucin)

Konec novembra je Škofja Loka gostila 

že 6. Teden ruskega filma, ki ga je letos 

dopolnjevala razstava skic ruskih ume-

tnikov, ki delujejo pri filmu, zaključil pa 

se je s koncertom ruske filmske glasbe. 

(foto: Katja Štucin)
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Vse to smo lahko dosegli samo z dobrim 
delovanjem več kot 400 naših klubov, dru-
štev in organizacij ter izjemnim medseboj-
nim sodelovanjem. Kdor v Loki dobro dela, 
je s svojimi dosežki v slovenskem vrhu.

Naš osnovni cilj je dvig kakovosti življe-
nja na vseh področjih. Pomladi je časnik 
Finance ugotovil, da imamo na Loškem zares 
visok življenjski standard, saj je med vsemi 
slovenskimi občinami naša na petem mestu, 
pred nami so le Železniki, Cerklje na 
Gorenjskem, Žiri in Gorenja vas - Poljane. 
Glavni kazalec uspeha je predvsem močno 
gospodarstvo, ki je podprto z zelo kakovo-
stnim izobraževalnim sistemom, od vrtca do 
osnovnih in srednjih šol. Beležimo visoko 
zaposlenost in veliko število delovnih mest z 
visoko dodano vrednostjo, kar pomeni, da 
imajo naše občanke in občani zagotovljene 
redne prihodke in s tem socialno varnost. 
Brezposelnost na Loškem je okoli 4 odstotke, 
globoko pod slovenskim povprečjem. 

Za odlično delo se najlepše zahvaljujem 
številnim aktivnim prebivalcem naše občine, 
najbolj pa letošnjim občinskim nagrajencem 
z novim častnim občanom Milošem 
Mlejnikom na čelu. Poudariti moram tudi 

izjemno sodelovanje z župani sosednjih občin z dobrimi rezultati na področju 
prometa, okolja, turizma in razvoja podeželja.

Še naprej se bomo skupaj z vsemi močmi, znanjem, idejami in voljo trudili za 
realizacijo projektov v javnem interesu. Imamo žal tudi nekaj posameznikov, ki se 
že vrsto let trudijo na račun lastnih interesov zavirati razvoj v naši občini, vendar 
s svojim delovanjem niso povzročili omembe vredne škode.   

Veliko je bilo narejenega, a bolj pomembni so projekti, ki se že izvajajo, in 
naši načrti za naslednje leto. V teku je razpis za izbiro izvajalca gradnje novega 
vrtca Kamnitnik, ki bo prve malčke predvidoma sprejel sredi leta 2019. Čakamo 
na državno recenzijo projekta prve etape izgradnje protipoplavne zaščite Puštala. 
Pred podpisom je pogodba šestih občin na območju porečja reke Sore za izgra-
dnjo varnih medobčinskih kolesarskih poti. Pred potrditvijo na občinskem svetu 
je severna loška obvoznica v Selško dolino. V državne prostorske načrte bo ume-
ščena nova vpadnica na Loško med industrijsko cono Trata in Mejo, ki bo nadalje-
vana s priključkom na avtocestno omrežje. Obnoviti je treba cesto skozi Sotesko v 

V sklopu Evropskega tedna mobilnosti 

2017 je Občina Škofja Loka 22. septem-

bra, na dan brez avtomobila, v uporabo 

sprejela prvo električno službeno vozilo 

za potrebe redarske službe. (hrani: arhiv 

Občine Škofja Loka)
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Selško dolino. V januarju bo sprejet program po 2. razpisu za kohezijska sredstva, 
namenjena dokončanju izgradnje kanalizacije, modernizaciji vodovoda in izgra-
dnji kolesarskih stez v višini 3,5 milijona evrov. Poleti bomo uredili novo knjižnico 
v Frankovem naselju, novo kulturno središče naše največje krajevne skupnosti 
(letos smo, poleg ostalih priznanj, prejeli tudi naziv Branju prijazna občina). 
Nadaljevali bomo preplastitev makadamskih cest v dolžini 5 km, ostalo jih bo 
samo še 15 km. V okviru urejanja starega mestnega jedra je v teku nadaljevanje 
projektiranja Spodnjega trga in Grabna. Naslednje leto bo sprejeta sprememba 
tekstualnega dela občinskega prostorskega načrta in pripravljene strokovne pod-
lage za celotni občinski prostorski načrt. Odprt je razpis za najem neprofitnih 
stanovanj, v prvih mesecih naslednjega leta bo sprejet tudi celostni stanovanjski 
program. Nadaljevali bomo z urejanjem medgeneracijskega meddruštvenega cen-
tra v zahodnem krilu komande v nekdanji vojašnici. Na podlagi lani ugotovljenega 
velikega odstopanja od slovenskega povprečja na področju zdravstvenega varstva 
je bila letos narejena zdravstvena strategija za območje vseh štirih občin na 
Loškem, na njeni podlagi je začela z delom delovna skupina, ki bo do sredine 
marca 2018 pripravila predlog najustreznejše lokacije novega zdravstvenega cen-
tra. Naslednje leto bo izveden natečaj za projektiranje, prvi del pa mora biti zgra-
jen v letu 2020. V letu 2018 moramo najti prostor za 5 dodatnih ordinacij. 

Gasilska enota Škofja Loka, ki je zadolže-

na za intervencije v predoru Sten, je  

7. decembra 2017 tudi uradno prevzela 

specializirano vozilo za reševanje v  

predoru. (foto: Jernej Tavčar)    

Ločani smo se udeležili Generalne 

skupščine Združenja Douzelage, ki je 

tokrat potekala v bližnjem bavarskem 

Bad Kötzingu; na fotografiji na trgu pred 

občinsko hišo v Bad Kötztingu od leve 

proti desne stojijo: Jože Bogataj, Marko 

Mohorič, Annigje Kruytbosch, predse-

dnica Združenja Douzelage, Sergej 

Novak, Markus Hofmann, župan Bad 

Köetztinga, mag. Miha Ješe, Ana Prevc 

Megušar in Jakob Zarnik.  

(vir: arhiv Jožeta Bogataja)
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Jutri bo dan slovenske samostojnosti in enotnosti. Ponosni smo na samostoj-
nost, še bolj pa na enotnost, ki jo znamo pokazati v prelomnih zgodovinskih tre-
nutkih. V Loki in na Loškem jo kažemo vedno. Zato smo tudi uspešni. Združevanje 
pozitivne energije v duhu skupnega napredka bo še naprej naš način delovanja. 
Skupaj zmoremo vse. Še naprej se priporočam za dobro sodelovanje in uspehi ne 
bodo izostali.

Gospod Andrew Page, nekdanji veleposlanik Združenega kraljestva, je dejal, 
da je Slovenija raj na zemlji. Jaz pa dodajam, da je loško območje z Loko središče 
tega raja. Le v skupnem duhu in s skupnimi močmi ga bomo še naprej razvijali v 
skupno dobro.

Čestitke za jutrišnji praznik ter veliko zdravja, sreče, izpolnitev skritih želja 
in prijateljstva v prihajajočem letu 2018 vam želim.

Škofja Loka, 26. 12. 2017


